

## Referat 24.09.

**Køge øldag 2017.** Igen i år var det en rigtig god dag, med en masse spændende øl. Vi var to der havde aftalt at mødes deroppe fra vores lokalafdeling, og i løbet af dagen mødte vi en del andre vi kendte. Vi talte med bryggerierne Brewifi, Phenomenale og RødePort om FFM og om de har lyst til at komme i 2018.

**Øllets dag.** I Lendemark var der silde marked, så det var først om eftermiddagen folk begyndte at komme. Tre personer gav udtryk for at de ville gå hjem og melde sig ind i foreningen.

I Meny Præstø var der kun 2 ud af de 4 øl der skulle udskænkes, og de var ikke blevet sat på køl som lovet.

I Vordingborg blev det ikke til noget. Undertegnede skulle have stået i Kvickly Vordingborg, men der kom noget arbejde i vejen. Til næste år skal vi lige have planlagt det lidt bedre, og måske se om vi kan forudse sådanne forhindringer i forvejen.

**Gøngemarked.** Det var en hyggelig dag og hyggeligt arrangement. Men der kommer ikke så mange og vi fik ikke ret mange medlemmer, set i forhold til at det var to hele dage.

Næste år springer de over grundet broarbejde. Året efter springer vi også over da det gav for lidt – plus:

Arrangementet med Pia Prehn catering(loppemarked I Bønsvig).

Her var der flere mennesker end på Gønge markedet og gav noget mere, så dette vil vi gøre igen. Pia talte om et mad- og ølprojekt, men hun har ikke vent tilbage om det endnu.

**Kommende arrangementer.** Vi er nødt til fremover at få sat vores arbejde lidt bedre i system. Vi mangler frivillige og for at vi kan blive ved med at holde gejsten oppe, skal vi kunne trække på noget hjælp.

- Ølsmagning i Meny. Keith vil tale med Kenneth i Meny vedr. den 25/10.
- Modeshow og mandehørm i Præstø er blevet aflyst i år grundet at modeshowet gav underskud sidste år. Det kan være der bliver arrangeret noget til afholdelse i foråret 18
- Ølsmagning Vordingborg. Følg op ift. Frister, min. solgte billetter og evt. aflysning. (Keith)
- Årsmødet har Søren styr på og det er blevet meldt ud i forvejen ifølge vedtægterne. Søren skriver nyhedsbrev med info og frist for tilmelding.
- Juleøl udskænkning. Vi vil se om vi kan stable noget på benene alle tre steder. Dvs. Menu, Super Brugsen og Kvickly. Keith har talt med Jacob Duvier på Øllets dag. Keith vil gerne tage

sig af kontakten til butikkerne og medhjælpere. Min. 2 pers. hvert sted.

- Stormøde 03.02.18.
- Generalforsamling 2018
- Tapavino ølsmagning i 2018. Keith vil tale med dem.
- Ugledige? Kunne også være en mulighed igen(Keith)
- Eller Næstved Bryghus? (Keith)
- Samarbejde med SmallStars. Kunne være en ide at tage fat i dem. (Søren Hansen)

Forslag: Fremover skal vi gennemgå årshjul/**årsplan** for kommende arrangementer og bruge det som et værktøj i planlægningen. Skal have et fast punkt til alle bestyrelsesmøder.

**Hjemmeside/ølsteder.** Hvordan opdaterer vi siden med ølsteder? Hvordan sender vi oplysningerne ind? App?

Vi kunne tage en tur rundt til ølstederne og tage en snak og lidt notater hvert sted. Vi kan lægge arrangementet op for medlemmer, så de også kan være med.

**Lokal/regionskoordinator.** Keith kontakter Astrid Olufsen i forhold til den nuværende situation i lokalafdelingen og for at få nogle råd om udvikling af lokalafdeling. Spørger også vedr. opdatering af ølsteder.

**Køreplaner.** Nåede vi ikke, så det bliver på et andet møde.